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    PLATS OCH TID Gruvsalen stadshuset 210913 14.00–16.00 

NÄRVARANDE  
 
Ordförande Ulf Molin, kommunstyrelsen 
 
Ledamöter: Reinhold Knutsson, kommunstyrelsen 
 Gunilla Tengvall, socialnämnden  
 Inga-Maj Hult, SPF Seniorerna Höganäs  
 Ulla Nyberg, SPF Seniorerna Höganäs 
 Iwa Nilsson, SPF Seniorerna Tre Byar 
 Karin Smede, SPF Seniorerna Kullaberg Mölle 
 Thomas Behrens, Kullabygdens RPG  
   
 

     Ej tjänstgörande ersättare Arne Nilsson, SPF Seniorerna Tre byar 
 Lena Strandmark, SPF Seniorerna Kullaberg Mölle  
 Göran Andreasson Kullabygdens RPG 

  
Övriga närvarande Camilla Lindgren, affärsområdeschef HOAB 
 John Nielsen, fastighetschef 
 Anna Pihlqvist, tillgänglighetssamordnare 
   
  
  
 
Sekreterare Josefina Persson, äldreinformatör 
  

JUSTERING 
 
Utsedd att justera Karin Smede 
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§ 19 
VAL AV JUSTERINGSPERSON 

 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att utse Karin Smede att justera mötets protokoll. 
 
 
§20 
GENOMGÅNG AV DAGORDNINGEN 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att godkänna dagordningen 
 

§ 21 
 
GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
Protokollet från sammanträdet 210531 gicks igenom. 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att godkänna föregående protokoll  
 
 
§ 22 
PÅGÅENDE ÄRENDE  
UPPFÖLJNING AV FÖRÄNDRINGEN AV MATDISTRUBITIONEN, 
OMSORGSLYFTET OCH ÄLDREOMSORGSSATSNINGEN SAMT TRYGG 
HEMMA/KORTTIDSPLATSER  
– CAMILLA LINDGREN, AFFÄRSOMRÅDESCHEF HOAB  
 

• Matdistrubition löper på bra, omsorgstagaren köper hem mat som hemtjänsten värmer 
eller så kan hemtjänsten tillaga en enklare måltid. De som har ett beslut sedan tidigare 
på matdistrubition har möjlighet att få varm middag två gånger i veckan och sedan 
frusna portioner övriga dagar som de får hjälp att värma. Det är viktigt att titta på nä-
ringsintaget hela dygnet och inte bara huvudmålet. Man kan även få måltidsstöd t.ex. 
att komma igång att äta sin mat. Man planerar att göra nutritionsbedömningar inom 
hemvården för att undvika undernäring. 
 

• Höganäs kommun har fått 12 miljoner genom omsorgslyftet och äldre omsorgssats-
ningen som man bland satsat på att utbilda vårdbiträden i verksamheten att läsa till 
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undersköterskor (de får betalt upp till 50 % för att studera) samt utbildning för  20 un-
dersköterskor att studera till specilaistundersköterskor (demenskunskap, välfärdstek-
nologi samt äldres hälsa) samt handledarutbildning för underskötserakor för att hand-
leda studenter och nyanställda. Målet är att 25 % av undersköterskorna ska vara ut-
bildande handledare. 
 

• Trygg hemma hr nu varit igång sedan 1 april och fungerar väl. Det finns även korttids-
platser för dem som behöver det. Det finns i nuläget 7 platser varav 5 på Väsbyhem-
met och 2 på Nyhamnsgården. Det är behovet som styr och inte tillgången på platser. 

 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att  lägga informationen till handlingarna  
 
 
§ 23 
HUR BENÄMNER VI DEM SOM BOR PÅ SÄRSKILT BOENDE RESP HAR 
HEMTJÄNST 
-CAMILLA LINDGREN, AFFÄRSOMRÅDESCHEF HOAB  
 
Benämningen är omsorgstagare både inom hemtjänsten och på särskilt boende.  
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga informationen till handlingarna 
 
 
§ 24 
VAD HAR KOMMUNEN FÖR RIKTLINJER NÄR DET GÄLLER SVENSKA 
KUNSKAPER HOS VÅRDPERSONAL 
-CAMILLA LINDGREN, AFFÄRSOMRÅDESCHEF HOAB 
 
Det är viktigt både med profession och kommunikation inom vården. Man har som mål att ha 
utbildade språkombud i verksamheten Ett språkombud har en pedagogisk utbildning för att 
lära ut vårdsvenska. Språkombuden ska i sin tur  vara ett stöd för undersköterskor som inte 
har svenska som modersmål att kunna kommunicera bättre. 
 
 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga informationen till handlingarna 
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§ 25 
INFORMATION OM HYRESSÄTTNINGEN PÅ SÄRSKILT BOENDE 
-JOHN NIELSEN, FASTIGHETSCHEF  
 
John Nielsen informerade om hyressättningen på de särskilda boendena. Hyran sätts utifrån 
bland annat bruksvärdet, byggkostnader, avskrivning och ränta. Hyran kan variera inom 
samma boende beroende på hur stor lägenheten är. Se bilaga 3 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att  lägga informationen till handlingarna 
 
 
§ 26 
PRESENTATION AV TILLGÄNGLIGHETSSAMORDNARE KULTUR OCH 
FRITIDSFÖRVALTNINGEN   
-ANNA PIHLQVIST 
 
 
Anna Pihlqvist presenterade sitt uppdrag som tillgänglighetssamordnare.  Grundstenarna i 
detta uppdrag är delaktighet, samråd, social välfärd och trygghet. Se bilaga 4. 
 
 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga informationen till handlingarna 
 
 
 
 
 
§ 27 
ULF MOLIN INFORMERAR FRÅN KOMMUNSTYRELSEN 
 

• Ett nytt vårdboende/särskilt boende kommer att byggas i Nyhamnsläge och planeras 
att vara klart 1/1-2025. Det nya vårdboendet kommer att byggas och drivas av kom-
munen. Ett trygghetsboende kommer etableras i nuvarande Nyhamnsgården av SBB. 
Påbörjas när det nya vårdboendet är klart. 

• Midroc planerar att bygga ett trygghetsboende i Viken. 
• I Jonstorp är det fortfarande oklart när trygghetsboendet kommer att byggas. 
• Ett nytt kulturhus planeras i ”Loppanhuset” på Köpmansgatan.  
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Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
Att lägga informationen till handlingarna 
 
 
§ 28 
ÖVRIGT 
 

– Ny Träffpunkt 
Gunilla Tengvall informerar om att hon varit på invigning på den nya träffpunkten 
som Höganäshem startat upp på Midgårdgårdsgatan 40. Det är frivilligt för nuvarande 
hyresgäster att ansluta sig on de vill.  
 

 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga information till handlingarna 
 
§27 
NÄSTA SAMMANTRÄDE  
 
Nästa sammanträde med kommunala pensionärsrådet är måndag 18 oktober klockan 14.00–
16.00 i Gruvsalen, Stadshuset och nästa dialogmöte är måndag 27 september klockan 14.00–
15.00 på Brorsbacke Storgatan 35 i Höganäs 
 
 
 

 UNDERSKRIFTER 
 

Vid protokollet  ....................................................  
 Josefina Persson 
 
 
Ordförande  ....................................................   
 Ulf Molin 
 
 
Justerande  ....................................................  
 Karin Smede 
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